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                                                   ZÁPIS č. 8/2015/MA 
 
 
 
 
z jednání  místní  komise  Mařatice  dne  31.8.2015  v 17:00 h. 
  
 
Přítomni:   ing.  Petr  Lapčík,  Blanka Rosůlková, Petr Popelka, DiS.,  
Mgr. Irena Pořízková, Mgr. Jan Wurst, Mgr. Petr Machala, Mgr. Ondřej Dostál 
 
Omluveni: ing. Dalibor Jirásek, Věra Pochylá 
 
 
Hosté: Vladimír Pavelka 
            Hanáková Ludmila  
            MUDr. Ivan Karpeles 
            Ing. Bronislava Struhelková 
            Ing. Karel Lecián     
 
 
 
 
Program: 

1. Zahájení 
2. Kontrola zápisu z minulého jednání 
3. Hřiště na Hliníku 
4. Domovní odpady – sběrná místa 
5. Různé 
6. Diskuse 
7. Závěr 

 
 
 
Ad. 8/1/2015/MA 
Jednání  zahájil a  řídil  předseda  místní  komise  ing. Petr Lapčík, který přítomné seznámil 
s návrhem programu. Po jeho jednomyslném odsouhlasení se jím jednání řídilo. 
 
Ad. 8/2/2015/MA  
Bez připomínek 
 
Ad.8/3/2015/MA  
Členové komise  upozorňují  na nepřekryté šrouby u herního prvku – skluzavka 
T: ihned 
O: OSMM 
 
Ad.8/4/2015/MA  
Členové komise  upozorňují  na nedostatečné množství kontejnerů na komunální odpad  
(Hliník). Žádají o doplnění 1 kontejneru na sklo v dolní části ul. Vl. Vaculky 
T: co nejdříve 
O: OSMM 
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Ad.8/5/2015/MA  
Členové komise žádají o: 

a) Zlikvidování keře u serpentin směrem na Východ 
T: ihned 
O:OSMM 
 

b) Řešit osvětlení na schodech směrem na Východ  
T: 21.9.2015 
O:OSMM 
 

c) Změna dopravního značení v Mařaticích (retardéry v rizikových místech)  
T: 21.9.2015 
O: OSMM 
 

d) Opravit fotbalové branky na hřišti – Hliník (uvolněné ostré dráty) , foto dokumentace 
zaslána OSMM 

e) Provést výměnu uschlých keřů na hřišti Hliník 
T: do konce roku 2015 
O: OSMM 
 

f) Provést opravu vozovku - ulice Kordon – zařadit do rozpočtu města 
T: co nejdříve 
O: OSMM 
 

g) Instalovat lavičky podél Moravy (Jaktáře) 
T: co nejdříve 
O: OSMM 
 
 

h) Řešení zadržující se vody při dešti ul. U Moravy čp. 915. Bylo řešeno pouze před 
sousední restaurací 

T: co nejdříve 
O: OSMM 
 
 
Ad.8/5/2015/MA  
Členové komise kritizují nevhodných typů  laviček ke krajině na Rochusu. Rovněž považují 
nevhodné i lavičky bez opěradel. 
 
T: 21.9.2015 
O: ÚMA 
 
Ad. 8/6/2015/MA  
Závěrem předseda poděkoval všem přítomným za účast. 
Schůze  ukončena  v 18:30  h.   
Příští zasedání komise se uskuteční 21. září 2015 od 17 h. Sraz na „schodech“ směrem na 
Východ za účasti OSMM a  MUDr. Karpelese. 
 
 
 
 
předseda  MK  ing. Petr Lapčík 
zapsala  tajemnice   MK  ing. Hana Dvorníková     
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